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于大家拿到雅思口语高分是非常重要的途径之一，所以大家

在雅思口语备考的过程中一定要重视雅思口语话题。雅思口

语话题分类有助于大家熟悉并且应用相关的模板和例句，下

面就为大家搜集整理了关于photograph的雅思口语话题，供大

家参考。 Do you like to take photographs? (Why?) How (why) did

you become interested in photography? In what situations do you

take photographs? What kind of photos do you like to take? (Why?)

Do you prefer to take pictures of people or of scenery? Who do you

take photos of?百考试题论坛 How do you keep your photos? Do

you keep your photographs on your computer? Are there any

photos on the walls of your home? Do you frame (or have you

framed) any of your photos? Do you prefer to send postcards to

people or to send photos that you took yourself? (Why?) Is

photography a popular hobby in China? Why do (you think) some

people do not like taking photographs? Why do you think some

people like taking photographs when they visit another place? Do

Chinese people like to visit photograph exhibitions? What kind of

photos do they like to look at? Do you think being a photographer

would be a good job? (Why?/Why not?) What factors make a good

photograph? 以上就是关于photograph的雅思口语话题分类的

全部信息，包括了和photograph相关的一些常见的雅思口语话

题。大家在备考雅思口语考试的时候，可以像上面一样，把



相似的雅思口语话题分类集合到一起备考，会取得意想不到
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